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OR-RM.0012.2.20.2021 

 

Protokół Nr 3/21 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 29 marca 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Patryk Bociek. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie na temat funkcjonowania placówki. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4.  Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2 Informacja dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie na temat funkcjonowania placówki. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

Pani skarbnik poinformowała zebranych, że w uzasadnieniu będzie autoporawka. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały.  

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pan Andrzej 

Nowak przedstawił informację na temat funkcjonowania placówki. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Przeprowadzono dyskusję na temat ilość wykwalifikowanej służby medycznej, taboru 

samochodowego, sprzętu medycznego. Pan dyrektor poinformował członków komisji, że 

jeżeli będzie potrzeba, to pojazdy zostaną zakupione, bo środki finansowe są.  

Przygotowane zostało zamówienia na nowy stół do poradni chirurgicznej. Pan dyrektor 

szczególna uwagę zwrócił na potrzebę rozbudowy budynku przychodni o nowe 

pomieszczenia. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki poprosił Pana dyrektora o przedstawienie 

mocnych i słabych stron SP ZOZ w Koronowie. 
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Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Pan Andrzej Nowak przedstawił: 

 Mocne strony: 

 kadra medyczna, pielęgniarska, ratownicy, 

 dodatni wynik finansowy od 6 lat, 

 ratownictwo medyczne. 

Słabe strony: 

 starzenie się kadry, 

 brak pomieszczeń, 

 brak poradni specjalistycznych ze względu na brak pomieszczeń. 

Radny Pan Maciej Szlagowski zapytał jakie są potrzeby sprzętowe? 

Pan dyrektor odpowiedział, że na obecną chwilę nie ma jakiś dużych potrzeb w tym 

zakresie. Jest potrzeba tomografii komputerowej. Dużym problemem jest natomiast brak 

pomieszczeń. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Koronowo na lata 2021-2026".  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziały Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziały Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia 

międzygminnego nr 1/2017 z dnia 27 grudnia 2017 r.  w sprawie przejęcia przez Miasto 

Bydgoszcz zadań własnych Gminy Koronowo  w zakresie realizacji obowiązku utrzymania 

i eksploatacji regionalnej instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/129/19 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 27 września 2019 r. w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

na terenie Miasta Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo 

na rok 2021. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pan Jerzy Michalski. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4.Sprawy bieżące komisji. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła poinformowała zebranych, 

że przygotowywane są projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2021/2022. 

Dane przedstawione w tabeli obrazują ilość dzieci w roku szkolnym 2021/0222 w szkołach, 

gdzie dzieci będzie najmniej. 

SP Sitowiec   

LP Poziom bieżący klasa Liczba uczniów 

1 0 0A 22 

2 1 1B 9 

3 2 1A 8 

4 3 1A 13 

5 4 1a 11 

6 5 1 6 

7 6 a 8 

8 7 a 13 

9 8 a 10 

  razem 100 

    

SP Witoldowo   

LP Poziom bieżący klasa Liczba uczniów 

1 0 0 10 

2 1 a 6 

3 2 a 6 

4 3 a 6 

5 4 a 8 

6 5 a 8 

7 6 a 14 

8 7 a. 7 

9 8 a 13 

  razem 78 

 

Poruszono sprawę finasowania dowozu dzieci z Trzemiętowa, które uczęszczają do SP 

w Wierzchucinie Królewski. 

Zastępca Burmistrza Koronowa pan Piotr Kazimierski poinformował zebranych, że 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy odpowiedziała, iż nie ma możliwości 

prawnej aby Gmina Koronowo finansowała dowozy uczniów w innej gminy. 

 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poinformowała członków komisji, że odbyło się Walne 

Zebranie Gminnej Spółki Wodnej. Mimo zaproszenia nikt z Urzędu Miejskiego w Koronowie 
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nie uczestniczył w nim. Radna poprosiła aby w przyszłości przedstawiciele urzędu 

uczestniczyli w takich zebraniach. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 12.10 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                         /-/  Tomasz Skotnicki 


